



LIFESTYLE

FAKE IT SO REAL

Our daily necessities are often made from natural materials, but due to the decline in the supply of these natural materials versus the increasing market demand, they are now made artificially to substitute the real deal. Here, we learn how the real products are obtained and how it is made artificially.

Host: Lee Teng

真的不一样

我们的日常用品很多由天然材料制成。但由于天然材料供应的减少和巨大的市场需求，人工材料渐渐取代了天然材料。节目透过李腾的视角了解同一样物品如何从天然中获取，又如何以人工方式生产。

主持人: 李腾

Language: Chinese

Episode: 13 x 60 minutes
Producer: WaWa Pictures
Distributor: Mediacorp

For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong jesslynwong@mediacorp.com.sg
Selene Khoo selenekhoo@mediacorp.com.sg
Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg
www.mediacorp.sg/contentdistribution



FAKE IT SO REAL

Episode 1: Bird's Nest 燕窝

In this episode, Lee Teng will find out the difference between in-door cultivated Bird's Nest and Bird's Nest harvested from the cave.

在这一集的节目中，李腾带观众深入了解屋燕及洞燕的不同。

Episode 2: Grass Patch 草席

In this episode, Lee Teng will find out the difference between real grass patch and man-made grass patch.

在这一集的节目中，李腾告诉你由天然草制造出的草席，以及合成草席的不同。

Episode 3: Wooden Flooring 木块地板

In this episode, Lee Teng will find out the difference between floorings made of real wood and plastic flooring with look-alike wooden printings.

在这一集的节目中，李腾深入了解实木地板和仿木纹塑料地板的分别。

Episode 4: Honey 蜂蜜

In this episode, Lee Teng will find out the difference between honey harvested from bee farms and honey extracted from the wild.

在这一集的节目中，李腾深入了解农场蜂蜜以及野生蜂蜜的不同。

Episode 5: Leather 皮革

In this episode, Lee Teng will find out the difference between leather made of real animal skin and man-made leathers.

在这一集的节目中，李腾发掘了动物皮革与合成皮革的不同。

Episode 6: Abalone 鲍鱼

In this episode, Lee Teng will find out the difference between canned Abalones and freshly harvested Abalones.

在这一集的节目中，李腾将会深入了解包装鲍鱼与新鲜鲍鱼的不同。

Episode 7: Gems 宝石

In this episode, Lee Teng will find out the difference between real diamond and man-made diamonds.

在这一集的节目中，李腾将会深入了解真实宝石以及合成宝石的不同。

Episode 8: Water 水

In this episode, Lee Teng will find out the difference between fresh water and desalinated water.

在这一集的节目中，李腾将会深入了解自来水以及淡化海水之间的差异。

Episode 9: Rubber 橡胶

In this episode, Lee Teng will find out the difference between rubber made from Rubber Tree sap and man-made rubber.

在这一集的节目中，李腾将会深入了解真实橡胶以及人造橡胶的区别。

Episode 10: Pearl 珍珠

In this episode, Lee Teng will find out the difference between Pearls extracted from wild oysters and man-made pearls.

在这一集的节目中，李腾将会深入了解天然珍珠以及人造珍珠的不同。

Episode 11: Fish 鱼

In this episode, Lee Teng will find out the difference between farmed fish and fish caught from the wild.

在这一集的节目中，李腾将会深入了解养殖鱼类以及野生鱼类的不同。

Episode 12: Fibre 纤维

In this episode, Lee Teng will find out the difference between real Fibres and man-made Fibres.

在这一集的节目中，李腾将会深入了解真实纤维以及人造纤维的不同。

Episode 13: Food 食品

In this final episode, Lee Teng will find out the difference between natural food ingredients and food enhanced through man-made means.

在最后一集的节目中，李腾将会深入了解自然食材以及人造食材的不同。